
PROTOKÓŁ Nr XVI/12

z XVI posiedzenia Rady Gminy Mielnik
w dniu 29 sierpnia 2012 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy o godz.  900, 
zakończyła się o godz. 1245.

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  XVI  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  jej  Przewodniczący  Pan  Jan 
Zduniewicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską. 

Do punktu 2.

Pan  Przewodniczący poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  Komisji  radni 
zadecydowali, że porządek sesji zostanie uzupełniony o temat związany z wystąpieniem do 
Rady Gminy Pani Haliny Arbaczewskiej w sprawie wypowiedzenia dla niej umowy najmu 
lokalu.
Na  posiedzeniu  Komisji  wysłuchaliśmy  wystąpienia  Pani  Arbaczewskiej,  Pan 
Przewodniczący po posiedzeniu rozmawiał w tej sprawie z Panem Wójtem, wyraził nadzieję, 
że takie rozmowy prowadzili również pozostali radni.
Poprosił Pana Wójta o zabranie głosu w tym temacie.

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że po powrocie  z  urlopu nie  miał  możliwości  rozmawiania  ze  wszystkimi 
radnymi, zapoznał się jednak z częścią dyskusji, jaka w tej sprawie odbyła się na Komisji.  
Pan Wójt stwierdził, że jego stanowisko w sprawie zasadności remontu w tych pomieszczeń 
nie uległo zmianie, uważa, że istnieje potrzeba przeprowadzenia tam remontu. Stanowisko to 
zgodne jest od strony formalno-prawnej z przepisami i zgodne z Kartą Nauczyciela. Biorąc
pod uwagę przeprowadzone rozmowy z Panem Przewodniczącym Rady, radnymi i argumenty 
społeczne,  które  wysuwali  radni,  Pan  Wójt  uznał,  że  nie  jest  to  sprawa  o  którą  warto 
rozdzierać szaty. Mając na uwadze szacunek jakim Pan Wójt darzy radnych i Radę oraz to, że 
radni w istotnych dla Pana Wójta decyzjach, takich jak uchwała w sprawie budowy Parku 
TRYLOGIA czy budowy mostu poparli jego wniosek, tak obecnie Pan Wójt przychyla się do 
stanowiska Rady i zmieni decyzję dotyczącą remontu pomieszczeń, czyli po prostu wycofa ją.

Pani Maria Boguszewska
Zgłosiła wniosek w sprawie ujęcia w porządku obrad sesji punktu dotyczącego rozpatrzenia 
pisma Pani Arbaczewskiej w sprawie anulowania wypowiedzenia umowy najmu mieszkania 
przy ulicy Brzeskiej 132.
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Pan Przewodniczący Rady zapytał  Pana Wójta, czy pismo w którym wypowiedział lokal 
Pani Arbaczewskiej zostanie anulowane.

Pan  Wójt  Gminy wyjaśnił,  że  zmienia  decyzję  w  sprawie  remontu  tego  lokalu  i 
wypowiedzenia z tego powodu. Nie przypuszcza aby cokolwiek innego miało w tej sprawie 
miejsce. Rada Gminy może podjąć w tej sprawie jakieś stanowisko, nie będzie ono jednak 
wiążące  dla  wójta.  Pan  Wójt  przypomniał,  że  wysłuchał  opinii  radnych,  ze  względów 
społecznych uznaje je za słuszne i dlatego postanowił zmienić swoją decyzję dotyczącą tego 
lokalu.  Jeśli  radni  nadal  chcą dyskutować na ten temat  i  przyjąć  swoje stanowisko w tej 
sprawie, to mają do tego prawo.

Pani  radna  Boguszewska  podtrzymała  swój  wniosek  w  sprawie  uzupełnienia  porządku 
obrad o punkt dotyczący rozpatrzenia pisma Pani Haliny Arbaczerwskiej skierowanego do 
radnych Gminy Mielnik.

Rada Gminy 10 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących się, przyjęła wniosek Pani 
Marii Boguszewskiej.

Ustalony porządek obrad XVI sesji Rady Gminy brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.

5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie  pisma  Pani  Haliny  Arbaczewskiej  skierowanego  do  radnych  Gminy 

Mielnik.

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie rozmiaru i zasad udzielania zniżek 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkole oraz określenia 
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  pedagogów, 
logopedów, zajęć rewalidacyjnych i terapii pedagogicznej.

8. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Mielnik na okręgi wyborcze, ustalenia 
ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.

9. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Mielnik na stałe obwody glosowania, 
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy 
Mielnik na lata 2012-2020.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012.
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

13. Wolne wnioski.
14. Zakończenie obrad.
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Do punktu 3.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły z XIII i XV sesji Rady Gminy są 
wyłożone  na  sali  obrad  i  jeżeli  do  końca  sesji  nie  zostaną  zgłoszone  do nich  uwagi  lub 
poprawki, zostaną przyjęte w takiej formie, w jakiej je sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy między sesjami.
● W  poprzednim  tygodniu  wyłożono  do  społecznych  konsultacji  studium 

zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Mielnik.  Były  wyznaczone  dni,  kiedy 
mieszkańcy  poszczególnych  sołectw  mogli  przyjeżdżać  i  rozmawiać  z  planistami. 
Konsultacje odbyły się z inicjatywy Pana Wójta, nie wynikały one z przepisów prawa 
ani  obowiązku,  że  mają  się  odbyć.  Do  17  września  br.  można  składać  uwagi  i 
propozycje do planu. Będzie to raz jeszcze rozpatrywane przez planistów. Pan Wójt 
poinformował, że uczestnicząc przez jakiś czas w tych konsultacjach zauważył, że są 
takie  sytuacje  kiedy  potrzeby  mieszkańców  zderzają  się  z  dokumentacją,  jaką 
posiadają planiści. Najprostszym takim przykładem są tereny nad Bugiem - ogrody, 
działki,  gdzie  planiści  dysponują  dokumentami  dotyczącymi  tzw.  wód  stuletnich 
nawiedzających  te  obszary,  natomiast  właściciele  chcą  mieć  tam zgodę  na  tereny 
budowlane.  Nasza  zgoda na  zaliczenie  tych  terenów do działek  budowlanych  przy 
zatwierdzaniu planu zagospodarowania przestrzennego może skutkować tym, że przy 
jakimkolwiek zalaniu tych terenów, gmina będzie musiała płacić odszkodowanie za 
wydanie  decyzji  na  budowę.  Będziemy  o  tym  mówić  szerzej  przy  samym  planie 
zagospodarowania przestrzennego. Następne konsultacje będą styczeń-luty lub luty-
marzec  2013r.,  zaś  najpóźniej  we wrześniu  2013r.  plan  będzie  zatwierdzany przez 
Radę Gminy.

● Dokonano  naprawy dróg  w  Radziwiłłówce,  w  Niemirowie  i  niewielki  odcinek  na 
łąkach  w  Moszczonie  Król.  Wykonano,  z  naszym  wsparciem  finansowym,  ponad 
dwukilometrowy odcinek drogi na Koterkę, w stronę granicy.

● Podpisano  porozumienie  na  nagranie  filmu  fabularnego  “W  drodze”.  My 
udostępniamy nasze świetlice, w umowie zabezpieczyliśmy sobie część promocyjną, 
w materiale  filmowym będzie nasze logo, nazwa Gminy Mielnik jako partnera.  W 
Mielniku odbędzie się premiera filmu i dwie konferencje prasowe związane z filmem z 
udziałem aktorów i ekipy filmowej. My finansowo nie dokładamy się do tego w żaden 
sposób.

● Podpisaliśmy porozumienie z Instytutem Biologii w Warszawie na temat odtworzenia 
i ochrony muraw kserotermicznych. To będzie na obszarze około 8 ha, na działkach 
należących do Gminy Mielnik.

● Podpisaliśmy porozumienie z Filharmonią Białostocką w sprawie naszych strojów z 
Trylogii  do opery “Straszny Dwór”.  Wystawa naszych strojów jedzie  na uroczyste 
otwarcie Filharmonii we wrześniu br. W porozumieniu jest zapis mówiący o tym, że 
pierwszego dnia “Dni Gminy Mielnik” na wielkiej scenie nad Bugiem odbędzie się 
przedstawienie “Straszny Dwór”, które wystawi nam Filharmonia Białostocka.

● Podpisaliśmy umowę z organizatorami konkursu “Miss Polonia”. Panie biorące udział 
w tym konkursie występowały w półfinałach w naszych strojach, które przejęliśmy z 
“Bitwy  Warszawskiej”.  My,  oprócz  użyczenia  strojów,  w  żaden  inny  sposób 
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finansowo  nie  uczestniczyliśmy.  W  zamian  za  użyczenie  strojów  we  wszystkich 
informacjach  dotyczących  konkursu i  materiałach  promocyjnych  wymieniano  nawę 
gminy jako partnera,  widniało także nasze logo.  W zamian za stroje  odbyła  się w 
Mielniku i na terenie gminy sesja zdjęciowa z finalistkami konkursu. Zdjęcia z tej sesji 
będą wykorzystane w naszym kalendarzu na przyszły rok.

● Podpisaliśmy z Ministerstwem Sportu umowę na budowę “Orlika” oraz umowę na 
nadzór inwestorski nad tą inwestycją.

● Rozstrzygnęliśmy  przetarg  na  budowę  kanalizacji  i  podpisaliśmy  umowę  z  firmą 
Skanska,  która  wygrała  ten  przetarg.  Podpisaliśmy  również  umowę  na  nadzór 
inwestorski tej inwestycji (potrzeba zabezpieczenia 5 inspektorów nadzoru w różnych 
branżach).

● Dokonaliśmy oceny naszych imprez,  jesteśmy prawie zadowoleni z ich organizacji, 
pewne elementy tych imprez ulegną w przyszłości drobnym zmianom. Np. w Dniach 
Gminy Mielnik turniej  sołectw zostanie  przesunięty z  soboty na niedzielę,  tak aby 
mogła w nim uczestniczyć większa liczba mieszkańców.

● Oprócz  dwóch  dużych  imprez  było  jeszcze  wiele  imprez  mniejszych,  na  uwagę 
zasługują dwie imprezy odbiegające od standardów - Koncert Chopinowski i Mielnik 
czyta  dzieciom (organizatorem była Biblioteka Gminna).  Odbyło  się również wiele 
wydarzeń, których organizatorem był GOKSiR, Zespól Szkół prowadził także prawie 
przez 4 tygodnie kolonie dla dzieci.

● W sierpniu delegacja naszej gminy w składzie:  Pan Sekretarz,  Pan Antoni Soszko, 
Pani  Dyrektor  ZS  i  nauczyciel  ZS  była  w  Tarnowie  na  dożynkach.  Od  roku 
prowadzimy  współpracę  z  tą  gminą,  jej  przedstawiciele  byli  u  nas  na  Dialogach 
Muzycznych nad Bugiem. Współpraca skutkuje tym, że zawarto ustne porozumienie w 
sprawie współpracy naszej szkoły z jedną ze szkół Gminy Tarnów, dotyczyć będzie 
wymiany  dzieci  w  ramach  letnich  i  zimowych  ferii.  Tarnów  ma  bardzo  dobre 
położenie, jest stamtąd blisko do Krakowa, Wieliczki, w góry. Będzie to dużo bardziej 
atrakcyjna forma współpracy niż wymiana z Wasilkowem.

● Prowadzone  są  rozmowy  w  sprawie  przeprowadzenia  w  przyszłym  roku  audytu 
finansowego  Gminy  Mielnik,  po  to  aby w odniesieniu  do  prowadzonych  licznych 
inwestycji móc dobrze zarządzać finansami gminy i unikać ryzyka finansowego.

● Prowadzone były rozmowy związane z komunikacją na terenie Gminy Mielnik. Mamy 
stanowisko  Starosty  Siemiatyckiego  który  mówi,  że  nie  jest  zainteresowany 
stworzeniem komunikacji między siedziba Starostwa a Gmina Mielnik. Prowadzone 
były również rozmowy z Zarządem Wojewódzkim Dróg w sprawie w sprawie budowy 
zatoczek  na  przystankach  przy  drogach  wojewódzkich  –  w  Radziwiłłówce, 
Moszczonie  Królewskiej,  Adamowie,  Koterce,  Homotach,  Pawłowiczach, 
Kudeliczach, Oksiutyczach. Prace będą wykonywane w przyszłym roku, 50% kosztów 
pokryje gmina, drugą połowę WZD.

● Rozstrzygnięty został przetarg na realizację dokumentacji budowlanej i wykonawczej 
I  etapu  budowy  Parku  Historycznego  Stanica  Chreptiowska.  Wygrało  konsorcjum 
trzech biur projektowych. 

● Podjęliśmy i prowadzimy rozmowy z przedstawicielem firmy, która chce wybudować 
w Mielniku zakład przetwórstwa kredy, dający możliwość zatrudnienia sporej grupie 
osób. Szukamy obecnie terenu na ten cel, w pobliżu kopalni, aby uniknąć uciążliwego 
dla mieszkańców Mielnika transportu kredy. O rozstrzygnięciach w tej sprawie Pan 
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Wójt poinformuje radnych.
● Prowadzone  są  rozmowy  z  przedstawicielami  niemieckiego  konsorcjum,  które 

chciałoby na terenie gminy wybudować elektrownię fotowoltaiczną. Potrzeba na ten 
cel 30 ha ziemi w jednym kawałku. Mamy juz wytypowane miejsca na ten cel, we 
wrześniu będziemy gościć przedstawicieli  firmy i uzgadniać dalsze sprawy.  Trudno 
jest powiedzieć czy to dojdzie do skutku, firma ma swoje wymagania, których na tym 
etapie nie jesteśmy w stanie spełnić.

● Trwały prace na terenie świetlic Moszczona Królewska, Osłowo, Mętna, Wilanowo. 
W piątek nastąpi rozstrzygniecie przetargów na rozbudowę świetlic w Pawłowiczach i 
Sutnie (garaże OSP), we wrześniu rozpoczną się prace budowlane.

● Przygotowywane są przetargi na dokumentację przebudowy świetlicy w Niemirowie i 
na budowę świetlicy Maćkowiczach i Radziwiłłówce.

● Rozpoczęły się prace przy chodniku w Sutnie.
● Uzyskaliśmy 92 decyzje Wojewody w sprawie działek Skarbu Państwa. Działki te są 

już  własnością  Gminy  Mielnik.  Złożono  jeszcze  42  wnioski  o  wydanie  decyzji 
stwierdzających  nabycie  prawa  kolejnych  działek,  zaś  na  57  działek  zamówiliśmy 
dokumentację  w  Starostwie  i  również  wystąpimy  w  ich  sprawie  z  wnioskiem  do 
Wojewody.

● W dniu dzisiejszym nasza delegacja z Panem Darkiem Romaniukiem jest w drodze do 
Warszawy, gdzie w Zamku Królewskim odbieramy tytuł i nagrodę w ogólnopolskim 
konkursie  “Modernizacja  roku  2011”.  Wysłaliśmy  do  konkursu  dokumentację 
adaptacji  kina na Ośrodek Dziejów Ziemi Mielnickiej,  w głosowaniu internetowym 
zajął on III miejsce.

● Nasze oba boiska sportowe znajdujące się w obrębie kompleksu sportowego GOKSiR 
zostały wyróżnione tytułem "Boisko na medal 2012".

● Nasz  Punkt  Informacji  Turystycznej  uzyskał  certyfikat  podnoszący  jego  jakość  o 
jeden poziom wyżej,  a to skutkuje dla nas tym,  że z Podlaskiej  Izby Turystycznej 
otrzymamy nowy sprzęt do tego Punktu. Są nowe oznakowania wskazujące dojście do 
Punku, mieści się on obecnie w Ośrodku Dziejów Ziemi Mielnickiej. Taka lokalizacja 
jest  lepsza,  ponieważ  Ośrodek  jest  czynny  cały  tydzień,  również  po  południu,  a 
wcześniej, kiedy mieścił się w budynku Urzędu Gminy, czynny był tylko w godzinach 
urzędowania. Aby podnieść jakość świadczonych usług osoby, które tam pracują, będą 
doszkolone w zakresie języków obcych.

● Pan Wójt przedstawił stanowisko Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji w sprawie 
wykorzystania funduszu sołeckiego. Fundusz sołecki nie może być przeznaczany na 
inicjatywy o konsumpcyjnym charakterze. Pan Wójt zaapelował aby częścią funduszy 
sołeckich wesprzeć naprawę dróg gminnych. W przypadku podjęcia przez sołectwa 
takiej inicjatywy Pan Wójt zapewnił, że ze swojej strony w budżecie gminy zapewni 
dwu krotność zadeklarowanych przez sołectwo środków. Da to szansę na zrobienie 
dużego zakresu prac na drogach gminnych.

●

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o jego pracy w okresie 
między sesjami.
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Do punktu 5.

Interpelacja Nr 52/12 Pana Sławomira Pytla
Na podstawie § 26 Statutu Gminy Mielnik, zgłaszam interpelację w sprawie realizacji zadań 
inwestycyjnych  na  rok  2012  pkt  2  –  rozpoczęcie  budowy  świetlicy  wiejskiej  w 
Maćkowiczach.
Wnoszę o przyśpieszenie realizacji zadania inwestycyjnego zaplanowanego na lata 2011-2012 
–  dotyczącego  wykonania  dokumentacji  projektowej  i  rozpoczęcie  budowy  świetlicy  w 
Maćkowiczach.
Mieszkańcy sołectwa Maćkowicze podczas zebrań wiejskich otrzymywali zapewnienia Pana 
Wójta o postępach inwestycji w zakresie budowy świetlicy wiejskiej w Maćkowiczach, które 
w optymistycznych zapewnieniach wskazywały na zakończenie do 2012 roku tej inwestycji w 
stanie surowym, a w pesymistycznych zapewnieniach złożonych przez Pana Wójta wiosną 
2012 roku na rozpoczęcie prac budowlanych od września 2012 roku.
Opierając się na tych zapewnieniach część funduszu sołeckiego przeznaczonego dla sołectwa 
Maćkowicze na 2012 rok zaplanowano na zakup wyposażenia świetlicy. Biorąc pod uwagę 
obecne  opóźnienia  w  zakresie  realizacji  tego  zadania  inwestycyjnego  przez  Wójta,  jest 
zagrożone wykorzystanie funduszu sołeckiego – sołectwa Maćkowicze w tym zakresie.
Sołectwo  Maćkowicze  nie  może  rozpocząć  zakupów  wyposażenia  świetlicy  nie  mając 
pewności czy ta inwestycja będzie realizowana i w jakim terminie.
Mieszkańcy  sołectwa  i  ich  przedstawiciele  w  radzie  sołeckiej  są  pozbawieni  rzetelnej 
informacji w tym zakresie i odczuwają, że są manipulowani ze strony Urzędu Gminy
Nie  wykonanie  funduszu  sołeckiego  pozbawia  sołectwo  znacznych  środków  na  rozwój 
społeczności lokalnych, które sołectwo ma do wykorzystania w 2012 roku.
Planując rozwój  gminy Mielnik Pan Wójt  podejmuje planowanie  dalekosiężne,  obarczone 
dużym  ryzykiem  powodzenia  tych  przedsięwzięć  i  nie  określa  terminów  ich  realizacji 
opartych na możliwościach finansowych gminy.
Przez to zaniedbuje zgłaszane potrzeby małych społeczności naszej gminy.
Wobec powyższego chciałbym zapytać na jakim etapie jest realizacja tego zadania i kiedy 
dokładnie planowane jest rozpoczęcie budowy świetlicy wiejskiej w sołectwie Maćkowicze.
Zasadnym jest też zadanie pytania: czy brane jest pod uwagę w planach inwestycyjnych na 
lata 2013-2014 zakończenie inwestycji budowa świetlicy wiejskiej w sołectwie Maćkowicze.
Wobec powagi sprawy wnoszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie.

(w zał. na str..........prot.)

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Dlaczego do dzisiaj, mimo wcześniejszych zapewnień Pana Wójta, nic się nie dzieje na ulicy 
Miodowej? Pan radny przypomniał że zwracał sie o to w zapytaniach, w interpelacjach i w 
prywatnych rozmowach z Panem Wójtem. Było obiecane, że ulica ta zostanie doprowadzona 
do  normalnego  wyglądu.  Trzeba  wyciąć  tam osty  i  pokrzywy  rosnące  wyżej  człowieka, 
krzaki,  przenieść  słupy  telefoniczne.  Pan  radny  wyraził  obawę,  czy  w  obecnej  kadencji 
doczeka się wykonania tych prac.

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
1. Kiedy rozpocznie się budowa kanalizacji sanitarnej w Mielniku?
2. Zapewnienie transportu na potrzeby mieszkańców – jest to obowiązek prawny. Czy 
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Pan Wójt rozważa możliwość podjęcia rozmów z PKS w Siemiatyczach w sprawie 
wznowienia  połączeń  autobusowych  od  1  września  bieżącego  roku,  które  zostały 
zawieszone na okres wakacji?

Zapytanie Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
1. Jakie  są  plany  w  odniesieniu  do  zasad  funkcjonowania  świetlic  wiejskich  a  w 

szczególności  finansowania  w  przyszłym  roku  zatrudnionych  „świetlicowych”, 
ponieważ  były  informacje,  że  rok  2012  jest  ostatnim  rokiem  finansowania  w 
dotychczasowej  formie.  Informacja  ta  jest  ważna  między  innymi  w  związku  z 
planowaniem wydatków z funduszu sołeckiego na 2013 r.

2. Kiedy  zostaną  naprawione  dziury  na  ulicy  Szpitalnej  i  Brzeskiej?  Prosimy  o  ich 
naprawę.

Zapytanie Pana Witolda Terebuna
1. Czy będzie odkrzaczona droga gminna od Wilanowa w kierunku lasu i Sokóla?
2. Kiedy zostanie ogrodzony zbiornik przeciwpożarowy w Wilanowie?
3. Czy zostaną  poprawione  przejazdy na  drodze  Wilanowo-Adamowo,  brak  jest  tam 

także oznakowania.

Zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
1. Czy poczyniono jakieś kroki w związku z podjęciem przez Pana Wójta w ubiegłym 

roku decyzji  o  zamknięciu  szatni  przy boisku sportowym z  uwagi  na  bardzo stan 
techniczny? Proszę również o udzielenie informacji na jakich zasadach, od kogo i za 
jaka kwotę użytkowane są kontenery stojące przy boisku, służące za szatnie i toalety?

2. Czy poczyniono jakieś kroki w sprawie kolektorów słonecznych, do 10 września trwa 
nabór na środki. Pan radny zaapelował aby nie przeoczyć kolejnego naboru i złożyć 
dokumenty we właściwym czasie.

3. Czy na drodze Krawczanka będzie w tym roku prowadzone odkrzaczanie, chodzi o 
porośnięty tarniną odcinek od strony Przedmieścia.

Zapytanie Pana Stanisława Drozdowskiego
Pan radny zapytał kiedy zostaną załatane dziury na drodze powiatowej Mielnik-Wajków oraz 
naprawiona droga w samym Wajkowie, zniszczona w trakcie budowy ścieżek rowerowych.

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Czy będzie zorganizowana sesja wyjazdowa?

Zapytanie Pana Stefana Troca
1. W sprawozdaniu  Pan Wójt  poinformował,  że  był  remontowany niewielki  odcinek 

drogi w Moszczonie Królewskiej. Podczas remontu przepust został zwężony do takich 
rozmiarów, że jest tam utrudniony przepływ wody. Spowoduje to, że przy opadach ze 
względu na utrudniony odpływ wody z głównego rowu nie będzie można wejść na 
łąki. Trzeba naprawić to, co zostało źle zrobione.

2. Do  14  sierpnia  miało  zostać  zrealizowane  zadanie  z  funduszu  sołeckiego  w 
Moszczonie Królewskiej – plac zabaw dla dzieci. 16 sierpnia Pan radny zadzwonił do 
Urzędu Gminy i osoba z którą rozmawiał była zdziwiona, że urządzeń jeszcze nie ma. 
W tej sytuacji nasuwa się pytanie kto w Urzędzie nie dopilnował terminu realizacji.  
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Zdaniem Pana radnego w zapytaniu cenowym wyznaczono również za długi termin 
realizacji zamówienia.

Zapytanie Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
1. W jaki sposób Urząd Gminy może wspomóc właścicieli  łąk,  którzy borykają się z 

problem szkód wyrządzanych przez bobry?
2. Czy Urząd Gminy planuje lub będzie planował podjęcie działań aby w przyszłym roku 

nie powtórzyła się sytuacja, kiedy prom prawie przez cały sezon nie kursuje z powodu 
niskiego stanu wody?

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
1. Rada Gminy Mielnik po rozpatrzeniu  skargi  z dnia 27 kwietnia  br.  na działalność 

Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji uznała skargę za zasadną.
Proszę określić swoje stanowisko w sprawie wykonania uchwały Rady Gminy z dnia 
20 czerwca 2012r?

2. Kiedy  odbędzie  sie  podsumowanie  pracy  trzech  zespołów  powołanych  do 
opracowania strategii rozwoju Gminy Mielnik na lata 2012-2032 ?
Czy zostały wykorzystane środki finansowe na prowadzenie zajęć w zespołach, jeśli 
tak, to proszę o podanie kwoty?

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Czy będzie utwardzony w Radziwiłłówce odcinek drogi od przystanku?

Zapytanie Pana Sławomira Pytla
1. Zapytanie  dotyczy realizacji  funduszu sołeckiego  i  przeznaczonej  części  kwoty na 

przystanki  autobusowe  w  Olchowiczach  i  Kudeliczach.  Wiązało  się  to  również  z 
przystankiem w Niemirowie. Przystanki te miały zostać ujednolicone. Kiedy i jak te 
przystanki będą robione? Zaczyna się rok szkolny i przy jesiennych opadach dzieci 
dojeżdżające do szkół powinny mieć schronienie.

2. Sołtys i mieszkańcy Maćkowicz zgłaszali problem naprawy jezdni w Maćkowiczach, 
są  tam  dziury,  nieprawidłowości  w  odpływie  wody.  Co  w  tym  zakresie  będzie 
realizowane.

Zapytanie Pana Witolda Terebuna
Czy  w  Wilanowie  ruszy  odwodnienie  przy  zbiornikach?  Teraz  jest  sucho  i  dobrze  jest 
wykonywać takie prace.

Zapytanie Pana Macieja Mormola
Czy w tym roku będzie dokończone dożwirowanie drogi Mętna-Sutno?

Zapytanie Pana Antoniego Soszko
Czy zostanie rozwiązana sprawa mieszkania Państwa Jóźwiaków w Tokarach?

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Czy  będzie  realizowany  temat  zagospodarowania  placu  przy  świetlicy  wiejskiej  w 
Homotach.?



9

Zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
Czy podjęto działania w sprawie zorganizowania placu zabaw dla dzieci na Przedmieściu?

Do punktu 6.

Pani Maria Boguszewska
Stwierdziła,  że cieszy ją wycofanie się Pana Wójta ze sprawy dotyczącej  mieszkania Pani 
Arbaczewskiej. Panią radna zabolało stwierdzenie Pana Wójta, że uczynił tak, ponieważ radni 
zagłosowali za TRYLOGIĄ. Uważa, że nie powinno to być działanie na zasadzie coś za coś. 
Zdaniem Pani radnej jest to ludzka sprawa i Pan Wójt po ludzku postąpił, za co mu dziękuje 
w  imieniu  wszystkich  radnych.  Ta  decyzja  pozwoli  Pani  Arbaczewskiej  –  zasłużonej 
nauczycielce, z dorobkiem, na spokojną pracę w nowym roku szkolnym.

Pan Przewodniczący Rady
Stwierdził, że nie odebrał wypowiedzi Pana Wójta jako coś za coś. Z dzisiejszej wypowiedzi 
Pana Wójta Pan Przewodniczący zrozumiał,  że Pan Wójt bardzo ceni sobie postawę Rady 
przy  popieraniu  jego  inicjatyw  związanych  z  rozwojem gminy.  Poinformował,  że  bardzo 
cieszy się z takiej decyzji Pana Wójta, świadczy to o tym, że w spornych sprawach należy 
rozmawiać i z każdej sytuacji zawsze można znaleźć wyjście.
Pan Przewodniczący w związku z rozpoczynającym się nowym rokiem szkolnym życzył Pani 
Arbaczewskiej dobrej i spokojnej pracy na rzecz naszych dzieci.

Pan Sławomir Pytel
Stwierdził, że jest bardzo mile zaskoczony dzisiejszą decyzją Pana Wójta. Pan radny uważa, 
że w wartościach, które większość lub prawie wszyscy tu prezentujemy, jest coś takiego, że 
nie powinniśmy podejmować decyzji,  nawet dobrych dla  innych,  ale krzywdzących drugą 
osobę. 

Pan Stefan Troc
Zapytał Pana Wójta kiedy Pani Arbaczewska otrzyma pismo zawierające informację, że Pan 
Wójt zmienił swoje stanowisko w sprawie wypowiedzenia.

Pan Wójt poinformował, że takie pismo Pani Arbaczewska otrzyma w przyszłym tygodniu.

/po przerwie/

Do punktu 7.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
rozmiaru  i  zasad  udzielania  zniżek  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska 
kierownicze w szkole oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli pedagogów, logopedów, zajęć rewalidacyjnych i terapii pedagogicznej.

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię wspólnych komisji Rady Gminy.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych  podjęła  uchwałę  Nr 
XVI/103/12 o zmianie uchwały w sprawie rozmiaru i zasad udzielania zniżek nauczycielom, 
którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  w  szkole  oraz  określenia  tygodniowego 
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obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  pedagogów,  logopedów,  zajęć 
rewalidacyjnych i terapii pedagogicznej.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 8.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił  i  omówił  projekt uchwały w sprawie podziału Gminy 
Mielnik na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych 
w  każdym  okręgu  wyborczym.  Poinformował  o  zmianach  jakie  wniesiono  do  projektu 
uchwały po posiedzeniu Komisji dot. okręgów nr 5 i 6.

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię wspólnych komisji Rady Gminy.

Rada Gminy 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, podjęła uchwałę  Nr 
XVI/104/12 w sprawie podziału Gminy Mielnik na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i 
numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 9.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił  i  omówił  projekt uchwały w sprawie podziału Gminy 
Mielnik  na  stałe  obwody  głosowania,  ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib 
obwodowych komisji wyborczych.

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię wspólnych komisji Rady Gminy.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych  podjęła  uchwałę  Nr 
XVI/105/12  w sprawie  podziału Gminy Mielnik na stałe obwody glosowania, ustalenia ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 10.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  i  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2012-2020.

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię wspólnych komisji Rady Gminy.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr 
XVI/106/12 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 
2012-2020.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 11.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2012r.
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Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię wspólnych komisji Rady Gminy.

Pan Stefan  Troc zapytał  o  zapis  dotyczący  sprzedaży  działki  –  czy  działka  została  już 
sprzedana, czy tylko jest planowana sprzedaż.

Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  działka  jest   zaplanowana  do  sprzedaży.  Zgodnie  z  procedurą 
musieliśmy poinformować co jest planowane do sprzedaży, jest ustawowy okres czasu na jaki 
takie ogłoszenie jest wywieszone. Drugie ogłoszenie będzie dotyczyło terminu przetargu. 

Pan Troc zapytał co będzie w sytuacji, kiedy nie dojdzie do sprzedaży działki a zaplanowano 
juz wydatki z tego tytułu.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że w dniu wczorajszym Urząd Marszałkowski podjął decyzję, że wchodzi do 
realizacji budowa kładki pieszo-rowerowej w Niemirowie, będziemy ją budować jako gmina. 
Dostaniemy zwrot środków za wykonana do tej inwestycji inwentaryzacji  przyrodniczej w 
Niemirowie. Gdyby więc nie doszło do sprzedaży działki, to pieniądze będą i budżet zostanie 
zamknięty.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zasada finansów publicznych jest taka, że dochody są prognozą 
a wydatki są nieprzekraczalnym limitem. Nie wolno wydać złotówki więcej niż wynika to z 
planu dochodów.

Pan Sławomir Pytel
Zapytał czy zwiększenie dochodów oparte jest na szacunku działki?

Po wyjaśnieniu  Pani Skarbnik, że wartość szacunkowa działki,  jak podano to do ogólnej 
wiadomości,  wynosi  ponad  93  tys.zł.  Pan  radny  Pytel zapytał  dlaczego  do  dochodów 
przyjęto tylko kwotę 50 tys.zł.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że tylko takiej kwoty potrzebowaliśmy na dzisiaj, więc nie było 
potrzeby planowania rozdysponowania pozostałej kwoty.

Pan Wójt Gminy
Zapewnił, że na pewno działka nie zostanie sprzedana poniżej wartości szacunkowej. Przetarg 
będzie otwarty i tak naprawdę do końca nie wiadomo jaką kwotę uzyskamy za tę działkę.
Na  pytanie  Pani  Boguszewskiej czy  ogłoszenie  o  przetargu  będzie  w  prasie  Pan  Wójt 
poinformował, że taki jest obowiązek i ogłoszenia będą w prasie i BIP.
Pani Maria Boguszewska zapytała kto będzie reprezentował Gminę Mielnik na wycieczce 
do Niemiec – czy cała Rada czy tylko wybrani radni.

Pan Wójt Gminy
Do Rugii pojedzie dziewięcioosobowa grupa, dlatego, że pojedziemy naszym samochodem 
aby zmniejszyć koszty wyjazdu. Przygotowania do wyjazdu do Rugii trwają od ponad roku, 
nie  było  prosto i  łatwo uzyskać  zgodę i  chęć  Niemców do współpracy.  Wyjazd to  Rugii 
przygotowujemy  wspólnie  z  Panem  Romualdem  Domańskim  –  Wiceprezesem  Fundacji 
Wspomagania Wsi. Pan Domański w naszym imieniu prowadził rozmowy i dopiero poprzez 
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niemieckie ministerstwo udało się uzyskać zgodę. Celem  wyjazdu jest  zapoznanie się ze 
sposobem wykorzystania  kredy do celów kosmetyki  i  lecznictwa,  są tam również ośrodki 
SPA na kąpiele kredowe. Chcemy to zobaczyć i ocenić na ile uda się to przenieść później na 
nasz grunt. W roku przyszłym jest planowany nabór na projekt “Obywatele Europy”, gdzie 
wspólnie  z partnerem z UE można złożyć wniosek . Unia dofinansowuje taki wniosek w 90-
100%, w ramach projektu można robić wymianę grup ludności na różne okazje. Łącznie na 
projekt  ten  można  pozyskać  od  3  do  4,5  mln.zł.,  potrzebne  są  jednak  dokumenty 
potwierdzające współpracę. Rozważaliśmy różne możliwości, między innymi czeski Mielnik, 
ale ze względu na kredę zdecydowaliśmy się na Niemcy. Skład delegacji na wyjazd nie został 
jeszcze ustalony. Pan Wójt zapewnił, że sam nie pojedzie do Rugii, między innymi dlatego, 
aby uniknąć zarzutu, że urządza sobie wycieczki za gminne pieniądze. Pojadą, zdaniem Pana 
Wójta  osoby,  które  są  tam  niezbędne:  Pan  Sekretarz  Gminy,  który  prowadzi  wszystkie 
działania  związane  z  uzdrowiskiem,  pojedzie  Pani  doktor,  która  będzie  mogła  ocenić  to 
przedsięwzięcie  od strony zdrowotnej,  ktoś  z Ośrodka Dziejów Ziemi  Mielnickiej,  ktoś  z 
Rady Gminy – być może przewodniczący Komisji Rozwoju, kierowca, tłumacz i Wiceprezes 
Fundacji Wspomagania Wsi. Wyjazd jest zaplanowany w terminie 14-16 września br.
Ostateczna decyzja w sprawie składu delegacji zapadnie po przyznaniu środków przez Radę 
Gminy.  Jeżeli  delegacja  uzyska  pozytywny  odbiór  ze  strony  Niemiec,  łącznie  z  tym,  że 
podpiszemy  porozumienie  o  współpracy  oraz  jeśli  uda  się  nam  przeforsować  projekt 
“Obywatele Europy” (nabór jest w I kwartale przyszłego roku), to nie tylko radni ale również 
mieszkańcy będą mogli pojechać do Niemiec. 
Wraz z Fundacją Wspomagania Wsi składaliśmy wniosek do KGHM o sfinansowanie tego 
wyjazdu.  Wniosek złożyliśmy w lipcu,  KGHM posiedzenie  zarządu,  na  którym rozpatrzy 
wniosek odbędzie dopiero w październiku br. Być może dostaniemy pieniądze na wyjazd (30 
tys.zł.), to wtedy będzie można zorganizować wyjazd na 19 osób i pojedzie cała Rada.
Niemcy początkowo niechętni byli rozmowom z nami i chcieli dzielić swoją wiedzą na temat 
kąpieli  kredowych  (są  jedyni  w Europie  w tej  dziedzinie).  Jeżeli  uda  nam się  to  dobrze 
przeprowadzić, to może i my będziemy mieli taka szansę.
Pan Wójt odnośnie zmian w budżecie poinformował, że nie wprowadzamy na dzisiejszej sesji 
tych  zmian,  o  których  wiemy  już,  że  wprowadzimy  je  na  następnej  sesji.  Jesteśmy  po 
rozstrzygnięciu  przetargu  na  kanalizację,  kosztorys  na  wykonanie  kanalizacji  wynosił  14 
mln.100 tys.zł., ostatecznie jednak zamknie się to w kwocie 8 mln.zł. Z tego powodu dotacja 
z Urzędu Marszałkowskiego i nasz udział proporcjonalnie ulegną zmniejszeniu. 

Pan Stefan Troc  stwierdził,  że  to  nie  Skanska a  Rejonowy Związek Spółek Wodnych z 
Siemiatycz jako podwykonawca będzie budować kanalizację.

Pan  Wójt  Gminy stwierdził,  że  nie  jest  to  prawdą.  Z  wyjaśnień  uzyskanych  od  firmy 
Skanska  wynika, że mogą wziąć jednego podwykonawcę dla, konkretnego zakresu robót, na 
pewno nie kanalizacji.  Tak jest  również zapisane w ogłoszeniu o przetargu i  specyfikacji 
zamówienia. Skanska jest potężną firmą, od wielu lat działająca w całej Polsce, wykonującą 
szeroki  zakres  prac  budowlanych.  Szczegółowo  sprawdzaliśmy  wszystkie  możliwe 
zagrożenia, wynikające z tak niskiej ceny. Trudno jest jednak wszystko przewidzieć, a tak 
potężna firma jak Skanska ma również potężne biuro prawne. Po 9 września planowane jest 
spotkanie  wiejskie  w  sprawie  budowy  kanalizacji.  Będzie  to  spotkanie  ogólne,  dwa  dni 
później odbędzie się spotkanie z mieszkańcami ulic: Brzeskiej, Polnej, Miodowej, Sadowej i 
Wesołej. Zgodnie z ustalonym harmonogramem w tym roku kanalizacja na tych ulicach ma 
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być wybudowana i podłączona do oczyszczalni ścieków. W I kwartale przyszłego roku mają 
być budowane ulice następne: Królewska, Biała, Piaskowa. Mielnik trzeba było podzielić na 
II  strefy wykonania kanalizacji.  I  strefa – ulica Brzeska w stronę rzeki,  bo to jest  obszar 
Natura 2000, gdzie od marca do września nie wolno  nic robić i II obszar - ulica Brzeska i w 
prawo,  gdzie  można  pracować  cały  rok.  Będą  organizowane  spotkania  poszczególnymi 
ulicami,  ponieważ  na  zebraniu  ogólnym  nie  da  się  wszystkiego  powiedzieć  i  każdemu 
pokazać na mapie jego przyłącze. Podjęto działania przygotowawcze aby 2 stycznia 2013r. 
złożyć projekt do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska na dofinansowanie przyłączy 
do  kanalizacji.  Jest   możliwość  sfinansowania  przez  NFOŚ  50  % kosztów  przyłącza  od 
studzienki kanalizacyjnej do domu. Wstępnie wiemy, ze metr bieżący takiego przyłącza może 
kosztować od 50 do 70 zł. Jeśli dla całej miejscowości złożymy taki projekt i zostanie on 
przyjęty, to potrzeba nam na ten cel około 6,5 mln.zł. Drugą połowę mieszkańcy będą musieli 
pokryć sami. Trzeba, aby jak najwięcej osób zechciało od razu przyłączyć się do kanalizacji.

Pan Kazimierz Tobota zapytał, czy w sytuacji kiedy wcześniej podłączy się do kanalizacji, 
to również otrzyma dofinansowanie.

Pan Wójt wyjaśnił, że jest to niemożliwe, tak jak przy każdym projekcie, finansowanie jest 
dopiero po podpisaniu umowy.

Pani Alina Hackiewicz-Stępień
Czy  jest  możliwe  aby  firma  która  będzie  robiła  kanalizację  do  niektórych  prac,  mniej 
specjalistycznych, zatrudniła mieszkańców Mielnika?

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że  w  w przetargu  i  umowie  z  firmą  wykorzystano  zapis  prawa  zmówień 
publicznych mówiący o zobowiązaniu wykonawcy do zatrudnienia 2 osób z terenu Gminy 
Mielnik. Nikt tego tutaj wcześniej nie robił, zobowiązanie do zatrudnienia 2 osób nie oznacza, 
że firma nie zatrudni większej liczby miejscowych.
Na  pytanie  Pana  Jonio kiedy  przewidywane  jest  zakończenie  kanalizacji,  Pan  Wójt 
odpowiedział,  że  jest  to  marzec  2014r.,  (wraz  z  odtworzeniem  jezdni  w  pasach,  gdzie 
kanalizacja  była  prowadzona).  Poinformował,  że  o  wszelkich  szczegółach  dotyczących 
kanalizacji poinformuje na spotkaniu z mieszkańcami.

Pan Sławomir Pytel
Stwierdził,  że  ma  wątpliwości  co  do  wydatku  20  tys.zł.  na  wyjazd  do  Rugii.  Nie  jest 
przeciwnikiem  promowania  gminy,  zbierania  informacji  i  jej  wymiany,  jest  natomiast 
przeciwnikiem  chaotycznego  wyjazdu  jaki  ma  zostać  zorganizowany.  Jeśli  chodzi  o 
poznawczość tej grupy, to będzie ona bardzo ograniczona (1 tłumacz na 9 osób). Pan radny 
uważa, że powinna pojechać węższa grupa, ekspertów, która by przeprowadziła rozmowy, 
zbadała temat, oceniła go. Wyjazd grupy proponowanej przez Pana Wójta miałby sens, gdyby 
każda z wyjeżdżających osób miała określone zadanie a w tym przypadku tak nie jest.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że rozumie iż niektóre osoby mogą mieć poczucie, że urządzana jest wycieczka. 
Zapewnił, że stać go na wycieczkę do Niemiec i jeszcze gdzie indziej oraz że był już w tym 
roku  za  granicą.  Planowany  wyjazd  do  Rugii  ma  konkretny  cel  -  pozyskanie  wiedzy  i 
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umiejętności pewnych rzeczy, które chcemy wykorzystać w Mielniku. Zdaniem Pana Wójta 
należy wykorzystać tę szansę, zwłaszcza, że ponad rok zabiegaliśmy o ten wyjazd.

Rada Gminy 10 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę Nr 
XVI/107/12 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012r.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 12.

Odpowiedź na interpelację Pana Sławomira Pytla
Od czerwca br. przygotowywana jest dokumentacja na budowę świetlicy. W związki z tym, 
że budowa znajduje się w obszarze rzeki Moszczona trzeba było przeprowadzić procedurę 
administracyjną.  Zgodnie  z  zarządzeniem Wojewody w odległości  do 100 m od każdego 
cieku wodnego nie wolno nic budować. Procedury te pochłonęły dużo czasu i dlatego nie 
znając  ostatecznej  decyzji  czy  będziemy  mogli  umiejscowić  tam  budowę,  nie  mogliśmy 
zlecać  prac  projektowych.  Obecnie  mamy  wszystkie  potrzebne  dokumenty,  jest 
przygotowywany opis. Nie jest to prosta rzecz, ponieważ świetlica w Maćkowiczach będzie 
zbudowana  z  okrągłych  bali,  kryta  nietypowo,  będzie  dużo  elementów  zdobniczych.  W 
związku z tym opis zadania musi być bardzo dokładny, tak aby wykonawca, który przystąpi 
do projektowania wiedział dokładnie w jakiej cenie ma to zrobić. Do 14 września powinno się 
udać ogłosić ten przetarg w BIP, oferty będą przyjmowane do końca września.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Przed wyjazdem na urlop Pan Wójt wydał polecenie wykoszenia poboczy na ulicy Miodowej. 
W II kw. br .będzie robiona na ulicy kanalizacja, będą rozkopy, zaś w przyszłym roku będzie 
poszerzana.

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Sprawa  budowy  kanalizacji  została  omówiona  we  wcześniejszych  wypowiedziach  Pana 
Wójta, jeśli chodzi o transport, to prowadzone były rozmowy ze Starostwem, będą również 
prowadzone rozmowy z PKS. Pan Wójt zapewnił, że na następne Komisje RG przedstawi 
projekt  naszej  własnej  komunikacji  gminnej  w  roku  przyszłym.  Przedstawił  stanowisko 
Starostwa  w  tej  sprawie.  Od  września  będziemy  się  wspomagać  naszymi  autobusami 
szkolnymi.

Pani Maria Boguszewska odczytała treść pism jakie otrzymała od Starosty i od Marszałka 
Województwa w sprawie kursowania autobusów na terenie gminy.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że zarówno Starosta jak i Marszałek odsuwają od siebie ten problem. Ustawa o 
transporcie  publicznym,  która  weszła  w  życie  w  roku  ubiegłym,  nie  jest  spójna  i  wielu 
przypadkach instytucje nie zawsze mogą w zgodzie z prawem coś zrobić. Dobrze, że radni 
występują w sprawach dla gminy ważnych. W protokole z posiedzenia Zarządu Powiatu jest 
zapis  mówiący  o  tym,  w jakich  okolicznościach  powiat  ma  obowiązek  utworzenia  planu 
transportowego.  Taki  obowiązek  istnieje  w  powiatach,  które  mają  powyżej  80  tys 
mieszkańców, a nasz powiat ma ich 50 tys. Ponadto uznano, że linie o które wnioskowali 
radni,  mają  charakter  typowo  lokalny.  Dowodem na  to  jest  pismo  gminnej  radnej,  która 
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powołuje się na potrzeby mieszkańców Gminy Mielnik i ustawę o publicznym transporcie 
zbiorowym.  Juz  po  zajęciu  stanowiska  przez  Zarząd  Powiatu  kontaktowaliśmy  się  w  tej 
sprawie ze Starostwem, wysyłaliśmy kolejne pisma. Wydaje się, że jedynym rozwiązaniem 
jest podjęcie próby zorganizowania własnego transportu. Będziemy musieli wykupić miejsce 
na  przystanek  w  Siemiatyczach,  płacić  za  dzierżawę  przystanków  przy  drogach 
wojewódzkich – 5 gr. za każde zatrzymanie się. Powiat również będzie mógł pobierać opłaty 
za zatrzymywanie się przy ich drogach. Po uruchomieniu autobusów szkolnych (końcówka 
lipca i cały sierpień) okazało się, że były dni, że autobus nie woził nikogo a w skali tygodnia 
były to 3-4 osoby. To pokazuje, że ewentualny nasz transport nie powinien być organizowany 
codziennie, tylko w wybrane dni.

Pan  Stefan  Troc zaproponował  aby  sprawą  zajęły  się  Komisje  Rady  i  wypracowały 
stanowisko  w  tej  sprawie.  Pan  radny  przestrzegał  przed  roszczeniowym  stanowiskiem 
niektórych mieszkańców, którzy np. mogą zażądać kursów do Białegostoku lub gdzie indziej.

Pan Wójt Gminy przypomniał, że PKS zawieszając kursy autobusowe na terenie gminy z 
dniem 1 lipca br. nie poinformował o tym Urzędu Gminy ani też nie rozwiesił informacji na 
przystankach.  Odwołano  kursy,  nie  informując  o  tym  nikogo.  Nie  dano  nam możliwości 
przygotowania się do tej sytuacji i znalezienia jakichś rozwiązań.

Odpowiedź na zapytanie Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
Na zebraniach wiejskich przedstawione zostaną koszty funkcjonowania świetlic.  Pan Wójt 
poinformował,  że  będzie  apelował  do  zebrań  wiejskich  aby  koszt  koszty  utrzymania 
świetlicowych przejęły rady sołeckie.
Pan Wójt nie posiada informacji nt. ulicy Szpitalnej i Brzeskiej, wyjaśni to w rozmowie z 
pracownikiem UG.

Odpowiedź na zapytanie Pana Witolda Terebuna
Jeśli chodzi o odkrzaczanie dróg, to mogliśmy to wszystko zrobić dawno, wziąć do tego firmę 
zewnętrzną  (tak  zrobiono  przy  odkrzaczaniu  Krawczanki).  Podniósł  się  jednak  krzyk,  że 
bierzemy firmę  zewnętrzną  a  własnym przedsiębiorcom nie  dajemy zarobić.  Mamy firmę 
miejscową,  która  wykonuje  te  prace.  Jeśli  nadal  sprawy  z  odkrzaczaniem  będą  się  tak 
ciągnęły, to na przyszły rok podejmiemy inną decyzję.
Było  polecenie  wobec  Dyrektora  ZGK w sprawie  zakupu  siatki  i  wykonania  ogrodzenia 
zbiornika, sprawa zostanie wyegzekwowana.

Odpowiedź na zapytanie Pana Macieja Mormola
Geodeci będą jeszcze wytyczali drogę Mętna -Sutno, prace przy zasypaniu dwóch dołów na 
tej drodze miały zostać wykonane.

Odpowiedź na zapytanie Pana Antoniego Soszko
Mieszkanie,  o którym mówił  Pan radny jest  własnością  prywatną.  Sprawę tę  kilkakrotnie 
zgłaszaliśmy do Inspektoratu Nadzoru Budowlanego, jako władze gminy nie mamy żadnego 
instrumentu  aby  cokolwiek  nakazać.  Monitujemy  w  nadzorze  budowlanym,  sprawa  jest 
trudna ze względu na nieuregulowane sprawy majątkowe (kilku spadkobierców). Pan Wójt 
zapewnił, że raz jeszcze wystosuje pismo w tej sprawie.
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Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Jest wykonywany projekt toalety, trwają prace nad projektem zagospodarowania placu przy 
świetlicy. Kwestia sesji wyjazdowych jest do uzgodnienia z Panem Przewodniczącym Rady.

Odpowiedź na zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
Sprawa zaplecza sportowego jest w sądzie, mamy ekspertyzę NOT, sąd powoła świadków. 
Trudno jest powiedzieć jak długo to potrwa i jaki będzie wynik. W zależności od tego jak 
potoczą  się  sprawy w sądzie  będziemy  podejmować  decyzję  czy  rozpoczniemy  remont  i 
przedłożymy  koszty  remontu  w  sądzie,  czy  też  poczekamy  na  ostateczną  decyzję  w  tej 
sprawie. Cały budynek jest źle posadowiony, płyta główna pod budynkiem jest na głębokości 
75  cm (powinna być  poniżej  poziomu  przemarzania,  na  głębokości  poniżej  110 cm).  To 
powoduje, że nawieziony niestabilny grunt przemarza i rozsadza płytę. Zgodnie z ekspertyzą 
NOT  skład  betonu  ścian  nie  jest  zgodny  z  dokumentacją,  w  grę  wchodzi  fałszowanie 
dokumentów, sprawa jest wielowątkowa. Inspektor nadzoru tej budowy nie miał uprawnień, 
do dzisiaj nie potrafi przetłumaczyć swoich wpisów w książce budowy. Ściana budynku od 
strony skarpy, która zgodnie z dokumentacją techniczną powinna mieć odwodnienie, nie ma 
tego  odwodnienia.  Z  tego  powodu  ściana  pękła  w  5  miejscach.  Budynku  nie  można 
użytkować, ponieważ przez 5 lat od jego wybudowania nie został oddany do użytku. Nie było 
zgody na użytkowanie budynku, nie było odbioru przez straż pożarną, Sanepid.
Wynajem kontenerów na szatnie prowadzi GOKSiR, dokładnej kwoty za wynajem Pan Wójt 
nie zna, jest to w granicach 17 tys.zł. w skali roku. Bez zabezpieczenia zaplecza nie mogłyby 
odbywać się rozgrywki i mielibyśmy nieczynny stadion.
Jeśli  chodzi  o  lokalizację  placu  zabaw,  to  miejsce  na  plac  zostało  w  porozumieniu  z 
mieszkańcami  wstępnie  ustalone,  decyzje  wstępnie  zostały  podjęte.  Sprawa  zostanie 
uwzględniona w przyszłorocznym budżecie.
Słoneczne  kolektory  –  w  lipcu  br.  był  ogłoszony  konkurs,  jednak  nie  przewidywał  on 
dofinansowania  inwestycji  realizowanych  przez  samorządy  u  osób  indywidualnych  np. 
montażu instalacji solarnych w prywatnych budynkach mieszkalnych. W II połowie września 
będzie ogłoszony nabór wniosków do projektu na solary, mamy gotowe ankiety i przystąpimy 
do tego projektu. W sierpniu Pan Wójt odbył spotkania z przedstawicielami firm budujących 
kolektory i NFOŚ. Jeśli nie uda się projekt z Urzędu Marszałkowskiego, to mamy możliwość 
otrzymania 45 % dofinansowania z NFOŚ, 25 % zniżki cenowej od producenta, pozostanie 
nam wówczas 30 % udziału własnego. Z budżetu gminy moglibyśmy wygospodarować na ten 
cel  10-15 %, 15 % byłby udział  własny mieszkańców.  Któraś z  tych  wersji  na pewno w 
przyszłym roku wejdzie do realizacji.
Na drodze Krawcznce trwają prace. Wytyczyliśmy drogę i okazało się, że obecna droga idzie 
na  samej  granicy właściwie  wytyczonej  drogi  Krawczanki,  miejscami  wchodząc  nawet  w 
działki prywatne. Istniejący tam przepust będzie rozebrany, bo nie należy do drogi. W roku 
bieżącym  zostanie  wykonany  ponad  600  metrowy odcinek  tej  drogi,  wypoziomowany,  z 
rowami  odwadniającymi,  zaś  w przyszłym  roku dodatkowo zostanie  nawieziona  warstwa 
żwirowa.

Odpowiedź na zapytanie Pana Stanisława Drozdowskiego
Jest porozumienie z Powiatowym Zarządem Dróg, w Wajkowie na końcówce drogi zostanie 
zrobiona  nalewka  asfaltowa,  terminu  wykonania  tych  prac  Pan Wójt  nie  pamięta.  Wtedy 
również będą łatane dziury na odcinku od Mielnika do Wajkowa.
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Odpowiedź na zapytanie Pana Stefana Troca
Po telefonie od Pana radnego, że nastąpiło obsunięcie ziemi na remontowanym odcinku drogi 
Pan Wójt wydal  polecenie Panu Dyrektorowi ZGK w sprawie oczyszczenia i poszerzenia 
przepustu. W przyszłym roku planujemy umocnienie tego faszyną.
Pan  Dyrektor  ZGK poinformował,  że  na  odcinku  gdzie  była  budowana  droga  wykonano 
pogłębienie rowu.
Pan Wójt polecił Panu Dyrektorowi ZGK aby po sesji wraz z Panem Trocem pojechali na 
miejsce i ustalili zakres prac jakie należy wykonać.
W  sprawie  placu  zabaw  zawieszono  zapytanie  cenowe,  wybrano  najlepszą  ofertę,  nie 
przeprowadzono  jednak  realizacji  zgodnie  z  ustalonym  terminem.  W  momencie,  kiedy 
przywieziono  zabawki  na  plac  zabaw  okazało  się,  że  zjeżdżalnia  nie  spełnia  norm 
bezpieczeństwa  i  pracownicy  UG  nie  zgodzili  się  na  jej  przyjęcie.  Pan  Wójt  sprawdzi 
dokumenty w tej sprawie i po sesji udzieli szczegółowej odpowiedzi. 

Odpowiedź na zapytanie Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
Problem z bobrami nie dotyczy tylko Niemirowa ale również Sutna i Koterki wokół cerkwi. 
Zaapelował, aby rolnicy pisali w tej sprawie pisma do Urzędu Gminy.

Pan Sekretarz Gminy stwierdził, że problem wynika z tego, że rolnicy nie koszą łąk.
Pan Stefan Troc poinformował, że gmina może wystąpić z wnioskiem o odstrzał bobrów, tak 
uczyniono w Drohiczynie. To jednak nie rozwiąże problemu.

Pan  Wójt poinformował,  że  już  trzykrotnie  występowaliśmy  o  odstrzał  i  otrzymaliśmy 
odmowną  decyzję.  Dokumenty  złożone  przez  rolników  będą  pomocne  w  staraniach  o 
odstrzał.
Będziemy  chcieli  zmienić  lokalizację  promu.  Wiąże  się  to  z  wieloma  uzgodnieniami, 
jedynym możliwym miejscem lokalizacji promu jest droga koło Kusznerczuka. Miejsce starej 
przeprawy promowej nie nadaje się na przeprawę dla obecnego promu.

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Są  materiały  do  I  etapu  prac  nad  strategią  opracowane  przez  Pana  Danowskiego,  są  też 
wnioski i wszelkie ustalenia z prac poszczególnych zespołów. Są one wyjściową rzeczą do 
stworzenia  harmonogramu  działań  i  perspektywicznego  rozłożenia  inwestycji  w  gminie. 
Druga  część  strategii  będzie  robiona  w  przyszłym  roku,  kiedy  będziemy  już  mieli 
rozstrzygnięcia głównych zamierzeń konkursowych. Dzisiaj wiemy już, że będziemy robili 
kładkę  pieszo-rowerową przez  Bug.  Niebawem będą  rozstrzygnięcia  związane  z  Parkiem 
Historycznym, w październiku zaś związane z Wodnym Ośrodkiem Rekreacji i Lecznictwa. 
Od tych dużych finansowych przedsięwzięć będzie zależało jak zostanie na najbliższe lata i 
dalej  ułożony  program  strategii  rzeczowo-finansowej.  W  budżecie  zabezpieczyliśmy  150 
tys.zł. na strategię, do tej pory wydaliśmy 72096 zł. 
Po podjęciu przez Radę Gminy uchwały uznającej skargę na Dyrektora GOKSiR za zasadną 
Pan Wójt przeprowadził rozmowę z Panem Dyrektorem na temat jak w przyszłości uniknąć 
tego typu zdarzeń. Myśli, że Pan Dyrektor wziął to sobie do serca.

Odpowiedź na zapytanie Pana Witolda Terebuna
Na pytanie dotyczące odwodnienia w Wilanowie Pan Wójt nie jest w stanie odpowiedzieć.
Przymierzamy  się  do  wykonania  nawierzchni  drogi  asfaltowej  między  Wilanowem  a 
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Tokarami, będzie to duży wydatek, w związku z tym najprawdopodobniej nie będziemy w 
stanie zrealizować zbyt dużo inwestycji. Jeśli chodzi o odwodnienie, to osoby znające się na 
tym (Pan Romaniuk z Urzędu Gminy i Pan Pawluczuk ze Spółek Wodnych) stwierdzili, że 
budowa  przepustu  do  studzienek  i  rowów  melioracyjnych  ma  niewielkie  szanse  na 
powodzenie, że ściągniemy tę wodę. Lepszym rozwiązaniem byłoby wykonanie na działce 
gminnej dużego basenu, który w okresie letnim będzie zbierał wodę. 
Budowa  parkingu  przy  cmentarzu  katolickim  jest  prawdopodobnie  przewidziana  przy 
budowie nowej nawierzchni drogi.

Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Z utwardzeniem drogi w Radziwiłłówce czekamy do przyszłej wiosny. Chcemy zobaczyć jak 
droga będzie pracować i dopiero wówczas rozpoczną się dalsze prace.

Odpowiedź na zapytanie Pana Sławomira Pytla
Jeśli  chodzi  o  przystanki,  to  mamy rysunek  projektowy przystanku  jaki  chcemy mieć  na 
terenie gminy. Trochę czasu zajęło uzyskanie praw autorskich do rysunku. Zgodę już mamy, 
zlecono wykonanie rysunku technicznego. Jest zrobiony wykaz materiałowy do przystanku. 
Pojawił się problem w momencie kiedy chcieliśmy to realizować. Zgodnie z nową ustawą o 
komunikacji, wszystkie nowe przystanki muszą być usytuowane w zatoczkach dojazdowych. 
Jeśli chcemy np. robić przystanek w Niemirowie, musimy zrobić projekt tego odcinka drogi, z 
organizacją  ruchu,  z  wjazdem  i  wyjazdem.  Musimy  również  zrobić  drugą  zatoczkę,  po 
przeciwnej stronie drogi. Jest określone przepisami jaka odległość musi być pomiędzy jedną a 
drugą zatoczką,  żeby nie nastąpiła  kolizja komunikacyjna.  Została uruchomiona procedura 
związana  z  rozmowami  i  dojściem  do  wspólnego  porozumienia  z  Zarządem  Dróg 
Powiatowych,  w  kwestii  usytuowania  przystanków.  Wymiana  będzie  dotyczyła  starych, 
zniszczonych przystanków tzw. blaszaków. 

Pani  Alina  Hackiewicz-Stępień poinformowała,  że  mieszkańcy  Niemirowa  chcą  aby 
przystanek był drewniany i wkomponowany w centrum wsi.

Do punktu 13.

Pan Stefan Troc
W którym miejscu zostaną usytuowane przystanki w Moszczonie Królewskiej? W miejscu 
obecnych przystanków nie da się zrobić zatoczki.

Pan Wójt Gminy
3-4  września  będą  przedstawiciele  Wojewódzkiego  Zarządu  Dróg,  w  terenie  będzie  się 
ustalać miejsca na przystanki. Jest specustwa, która pozwala na pozyskiwanie gruntów na cele 
publiczne. Nie wiemy jak sprawę te przeprowadzi Zarząd Województwa.

Pani  Maria  Boguszewska zapytała  czy  radni  otrzymają  do  wglądu  album  o  Panu 
Musiałowiczu

Pan Wójt poinformował, że za jakiś czas radni otrzymają ten album.
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Pan Stanisław Drozdowski
Zapytał  do  kogo  należy  pisać  podanie  w  sprawie  zdjęcia  spowalniaczy  na  drodze  w 
Wajkowie.

Pan Wójt poinformował, że pisma w tej sprawie należy kierować do Powiatowego Zarządu 
Dróg.

Pani Annna Łojko – sołtys sołectwa Maćkowicze zgłosiła następujące sprawy:
1) naprawa dziur na drodze w Maćkowiczach
2) czy zostaną zdjęte słupki przy drodze, obok Państwa Posławskich
3) sprawa poboczy drogi i drogi do do Jurkiewczowej
4) Sprawa przepustu na drodze prowadzącej do mostu kolejowego
5) Trzeba oczyścić rurę na moście i oczyścić rzekę, która zarasta.

Pan Wójt Gminy
Kawałek drogi od cerkwi do posesji Pani sołtys jest drogą wojewódzką. W trakcie ostatniej 
rozmowy  z  Dyrektorem  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  Pan  Wójt  ustalił,  że  zostanie  to 
przekazane dla gminy. Pan Wójt udzielił szczegółowych wyjaśnień w pozostałych sprawach 
zgłoszonych przez Panią sołtys.

Pan Michał Gnat – sołtys sołectwa Pawłowicze
W jaki sposób w roku przyszłym będą finansowane świetlicowe? Pan sołtys słyszał, że ma to 
być  finansowane  z  funduszu  sołeckiego.  Prosi  o  pismo  w tej  sprawie,  bo  niedługo  będą 
zebrania i mieszkańcy muszą znać sytuację.

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że powinien być jasno określony zakres obowiązków 
osób, które zajmują się świetlicami.

Pan Mikołaj Strapko – sołtys sołectwa Radziwiłłówka
1. Należy uprzątnąć gałęzie na odkrzaczanej drodze Mielnik-Radziwiłłówka, leżą one na 

jezdni, obdzierają samochody, może dojść do wypadku.
2. Trzeba obkosić rów przy drodze powiatowej we wsi.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys  sołectwa Mętna
1. Zwrócił uwagę na konieczność uprzątnięcia śmietniska po byłym barze w Adamowie. 

Jest to przy drodze wojewódzkiej a przybywa tam coraz więcej śmieci.
2. Czy na przystankach na żądanie również należy wykonywać zatoczki? 
3. Czy będzie robiona nowa nawierzchnia na drodze Mielnik-Adamowo?

Pan  Wójt  poinformował,  że  zatoczki  muszą  być  wszędzie  tam,  gdzie  zatrzymują  się 
autobusy. Dotyczy to również przystanków na żądanie. Jeśli budżet gminy na to pozwoli, to w 
2014r. zrobiona zostanie nowa nawierzchnia na drodze Mętna-Adamowo.
W sprawie uprzątnięcia placu po barze rozmawialiśmy z jego właścicielką, obiecała, że to 
zrobi. Nie wywiązała się z umowy, w tej sytuacji zlecimy tę sprawę Zakładowi Gospodarki 
Komunalnej a właścicielkę obciążymy kosztami.
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Pani Anna Łojko poprosiła o wykoszenie poboczy drogi w Maćkowiczach i na kolonii w 
Olchowiczach.

Pani Alina Hackiewicz-Stępień
Mieszkańcy Niemirowa zwracali się do Pani radnej w kwestii zaśmiecania lasów. Co w tej 
sytuacji można zrobić - może zorganizować akcję sprzątania, zamieścić apel w internecie?

Pan Witold Terebun
Zapytał  kiedy zostanie  zakończony remont świetlicy w Wilanowie.  Czy zespół “Wrzosy”, 
który  zdobył  II  miejsce  na  przeglądzie  w  Kazimierzu  Dolnym,  zostanie  z  tego  tytułu 
nagrodzony?

Pan Wójt Gminy
Remont  świetlicy  w  Wilanowie  zostanie  zakończony  w  październiku.  Jeśli  chodzi  o 
nagrodzenie zespołu, to Pan Wójt pogratulował zespołowi sukcesu. Nagród pieniężnych na 
ten cel nie przewiduje, jeśli Pan radny chce, to może na ten cel przeznaczyć swoją dietę.

Pani Maria Boguszewska 
Należy rozwiązać problem wody spływającej z kopalni ulicą Białą, aż do ulicy Brzeskiej.

Pan Wójt Gminy
Będziemy na początku lub w II kwartale przyszłego roku zlecać wykonanie dokumentacji 
przebudowy całej ulicy Białej, łącznie ze studzienkami zbierającymi osad i zabezpieczeniem, 
żeby nie spływało to do ulicy Brzeskiej.  Większe prace przy tej  ulicy,  poza obkaszaniem 
rowów, nie są w tym roku przewidziane. Osad kredowy nie może dostawać się do rzeki. Z 
Zakładem Kredowym trudno się współpracuje, jesteśmy w przededniu przyjazdu Inspekcji 
Transportu Drogowego. Próbujemy wymusić pewne rzeczy, bo z rozmów już nic nie wynika.

Pani Halina Arbaczewska
Podziękowała za pomoc i wsparcie jakiego udzieliła jej Rada Gminy. Stwierdziła, że zawsze 
starała  się  postępować  zgodnie  z  prawem.  Podziękowała  Panu  Wójtowi  za  zmianę 
stanowiska, wyraziła nadzieję, że nie będzie już podejmował takich decyzji, prze które drugi 
człowiek może płakać. Stwierdziła, że mimo że nie usłyszała słowa przepraszam, jest bardzo 
wdzięczna za takie zakończenie sprawy.

Pan  Przewodniczący  Rady przypomniał,  że  przed  radnymi,  Komisją  Rozwoju 
Gospodarczego,  jest  wielki  wyzwanie  związane  z  gospodarką śmieciową.  Jesteśmy trochę 
opóźnienie  z  tym  tematem,  Pan  Wójt  jest  po  pewnych  przymiarkach  z  ZGK.  Pan 
Przewodniczący  zaproponował,  aby  w  sprawie  tej  wypowiedzieli  się  wszyscy  radni  na 
wspólnym  posiedzeniu  Komisji.  Należy  również  zasięgnąć   informacji,  jak  problem  ten 
rozwiązali inni. Ułatwi to nam podejmowanie decyzji w tej sprawie.
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Do punktu 14.

Wobec wyczerpania porządku obrad XVI sesji  Rady Gminy Przewodniczący Rady 
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

       Przewodniczący Rady

Jan Zduniewicz


